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INTERPELACJA 3/202 

w sprawie montażu oświetlenia na uli 

Szanowny Panie Burmistrzu, proszę o odpowiedź h powyższej sprawie. 

Uzasadnienie 

Jarosław... 02% -D6- 14 

URZĄD MIASTA JAROSŁAWIA 

iasta Jarosławia ! istrz 

W imieniu mieszkańców ponownie zwracam się z prośbą o zamontowanie 

lamp oświetleniowych na ulicy Górnoleżajskiej. Mieszkańcy powyższej ulicy 

kolejny raz zwrócili się do mnie z prośbą o p djęcie interwencji w sprawie 

zainstalowania oświetlenia ulicznego. Przyczyni się to do poprawy 

bezpieczeństwa użytkowników tej ulicy. W ostatnich pięciu latach mieszkańcy 

wielokrotnie zwracali się o rozwiązanie tej kwestii do poprzedniego burmistrza. 

Niestety bezskutecznie. 

Uprzejmie proszę o rozważenie możliwości zrealizowania tej inwestycji. 

Piotr Bani 

Z poważaniem 

n Radny Miasta Jarosławia 

Ro POOH) 

W załączeniu kserokopie korespondencji mieszkańców. 

a widorckać 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Pan Piotr Kozak 


